

Personal interview questions in English for teachers with answers

question	Why do you want to teach? لماذا تريد التدريس
answer	<p>Because I love teaching children how to speak English, and I get very excited when I see them happy speaking it fluently.</p> <p>لأنني أحب تعليم الأطفال كيفية التحدث باللغة الإنجليزية، وأتحمس للغاية عندما أراهم سعداء وهم يتحدثون اللغة الإنجليزية بطلاقة.</p>
question	What makes you a good fit for this school? ما الذي يجعلك مناسباً لهذه المدرسة؟
answer	<p>I believe that I am suitable for this job for several reasons, the most important of which are: My level of English has been supported by a lot of study and courses, and I also possess the skill of communicating information in a way that suits the mentality of the outstanding student as well as the simple student, in addition to that I have learned about the school's vision in its teaching process, and I would like your help. To achieve its educational mission.</p> <p>أعتقد أنني مناسب لهذه الوظيفة لعدة أسباب أهمها: مستواي في اللغة الإنجليزية مدعوم بالكثير من الدراسات والدورات، كما أمتلك مهارة إيصال المعلومات بالطريقة التي تناسب عقلية الطالب المتفوق وكذلك الطالب البسيط، بالإضافة إلى أنني تعرفت على رؤية المدرسة في عملية التدريس، وأرغب في مساعدتكم لتحقيق رسالتها التعليمية.</p>
question	What characteristics do students want their teachers to

	<p>possess?</p> <p>ما هي الخصائص التي يرغب الطلاب أن يمتلكها معلمهم؟</p>
answer	<p>I think they prefer a patient teacher, who is able to gain their attention and respect in a way that suits their stubborn personalities, and at the same time he must be assertive sometimes in order to be able to control the class, in addition to his ability to explain simplifiedly in an attractive manner.</p> <p>أعتقد أنهم يفضلون المعلم الصبور، القادر على جذب انتباههم واحترامهم بما يتناسب مع شخصياتهم العنيدة، وفي نفس الوقت يجب أن يكون حازماً في بعض الأحيان حتى يتمكن من السيطرة على الفصل، بالإضافة إلى شخصيته المرحة، وقدرته على الشرح المبسط بطريقة جذابة.</p>
question	<p>How do you incorporate parents/guardians into students' education?</p> <p>كيف يمكنك دمج دور أولياء الأمور في العملية التعليمية؟</p>
answer	<p>Ask them to perform educational tasks with the help of their parents or relatives. This increases the bond between the student and his family, and makes parents care about their children instead of being busy with them.</p> <p>اطلب منهم أداء المهام التعليمية بمساعدة والديهم أو أقاربهم، وهذا يزيد من الترابط بين الطالب وأسرته، ويجعل الأهل يهتمون بأبنائهم بدلاً من الانشغال عنهم.</p>
question	<p>What do you believe is the role of technology in the classroom?</p> <p>ما هو برأيك دور التكنولوجيا في الفصل الدراسي؟</p>
answer	<p>I believe that using technology in education helps the student to</p>

	<p>quickly understand, makes the educational content attractive from his point of view, and makes the student interact with his teacher in the class away from the boring routine.</p> <p>أعتقد أن استخدام التكنولوجيا في التعليم تساعد الطالب على سرعة الفهم، وتجعل المحتوى التعليمي جذاب من وجهة نظره، وهي تجعل الطالب يتفاعل مع معلمه في الحصة بعيداً عن الروتين الممل.</p>
question	<p>Tell me about your teaching philosophy.</p> <p>أخبرني عن فلسفتك في التعليم</p>
answer	<p>There is no stupid student, each of them has his own intelligence in receiving education, and if the teacher is able to gain their respect and love, his mission in teaching them is an easy task to achieve.</p> <p>لا يوجد طالب غبي فكل منهم له ذكائه الخاص في تلقي التعليم، وفي حالة تمكن المعلم من كسب احترامهم ومحبتهم تكون مهمته في تعليمهم مهمة سهلة التحقق.</p>
question	<p>What do you dislike most about teaching?</p> <p>ما هو أكثر شيء لا تحبه في التعليم؟</p>
answer	<p>Traditional methods of education, the stagnation of the school administration, and their control over class management</p> <p>الطرق التقليدية في التعليم، وجمود التعامل من إدارة المدرسة، وتحكمهم في إدارتي للحصة.</p>
question	<p>What do you think is the greatest challenge facing students today?</p> <p>ما هو أكبر تحدي يواجهه الطلاب حالياً؟</p>
answer	<p>I believe that the temptations that distract them from studying are many, and directly affect their future. Therefore, we can</p>

transform these temptations into educational tools that help the student understand his lessons and perform his educational tasks instead of having fun with them

أعتقد أن المغريات التي تلهيهم عن المذاكرة كثيرة، وتؤثر على مستقبلهم بشكل مباشر، لهذا يمكننا تحويل تلك المغريات إلى أدوات تعليمية تساعد الطالب على فهم دروسه وأداء مهامه التعليمية بدلاً من اللهو بها.

خاص بموقع بموقع مفتاح